

NOTIS KENYATAAN TENDER

Suruhanjaya Tenaga berhasrat mempelawa syarikat yang berpengalaman, berkelayakan dan berdaftar di Malaysia bagi menyertai tender berikut:

No Tender	Tajuk Tender	Kriteria Mandatori Syarikat	Taklimat & Lawatan Tapak	Terma dan Syarat	Tarikh/Masa Tutup Tender
ST/PRL/T/5/2018	<i>Management, Operation And Maintenance Of Mechanical, Electrical And Civil Services For Energy Commission's Headquarters Building At Precinct 2, Putrajaya</i>	<p>1. Syarikat Sdn Bhd/Berhad yang berdaftar dengan SSM dan telah beroperasi sekurang-kurangnya 10 tahun;</p> <p>2. Berdaftar dengan CIDB di bawah semua atau salah satu kod kategori berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • B24 (Kerja Penyelenggaraan Bangunan), • CE21 (Kerja-kerja Am Kejuruteraan Awam), • CE32 (Kerja - kerja Penyelenggaraan Kejuruteraan Am) • E11 (Kerja Am Elektrik), • M20 (Penyelenggaraan Am Mekanikal) <p>3. Kontraktor kerja-kerja elektrik mempunyai perakuan pendaftaran sebagai kontraktor elektrik kelas C, B atau A; dan</p> <p>4. Mempunyai pengalaman melaksana sekurang-kurangnya 3 projek Perkhidmatan Pengurusan, Operasi dan Penyelenggaraan bagi kerja-kerja Mekanikal, Elektrikal dan Awam Bangunan Pejabat.</p>	<p>Tarikh: 31 Mei 2018 (Khamis)</p> <p>Masa: 9.30 pagi</p> <p>Tempat: Aras Tanah, Bangunan Ibu Pejabat Suruhanjaya Tenaga</p> <p>Taklimat dan Lawatan Tapak adalah WAJIB.</p>	<p>Dokumen Tender akan mula dijual selepas lawatan tapak pada:</p> <p>31 Mei 2018 sehingga 08 Jun 2018 (waktu pejabat)</p> <p>Harga RM 200.00 senaskah</p> <p>Bayaran boleh dilakukan secara bank deraf / kiriman wang atau wang pos atas nama Suruhanjaya Tenaga. (Bayaran tidak akan dikembalikan)</p> <p>Dokumen Tender hanya akan dijual kepada penender yang menghadiri taklimat dan lawatan tapak pada tarikh dan masa yang ditetapkan sahaja. Kehadiran hendaklah oleh wakil sah yang berkelayakan. Untuk maksud itu, wakil pentender hendaklah membawa salinan Sijil Pendaftaran SSM dan/atau Kementerian Kewangan Malaysia semasa membeli dokumen tender.</p>	<p>25 Jun 2018 (Isnin)</p> <p>12.00 Tengahari</p>

Syarat-syarat, arahan dan maklumat lanjut mengenai pelawaan ini adalah dijelaskan di dalam Dokumen Tender yang dijual di Unit Perolehan, Tingkat 6, Suruhanjaya Tenaga, Presint 2, Putrajaya

Sebarang pertanyaan, sila hubungi:

1. Zarina Mohd Noor di talian 03-8870 8525 / zarina@st.gov.my
2. Siti Izzati Mamat di talian 03-8870 8600 / izzati@st.gov.my